
Minnesanteckningar Bymöte 2022-10-27, Käloms byalag. 

Mötet öppnandes av Maria och vi börjar med fika.
 
Närvarande: Maria, Bernt H, Stefan Å, Bodil och Gösta, Örjan och Lotta, Linnea och Daniel, Erik-Olov, 
Leif Ö, Sören och Ingegerd, Stig och Martin Nilsson, Göte, Gun-Britt och Sören, Gunnel, Ronja, Agneta,
Bernt Tyrebo

Kulturgruppens arbete. 
Bernt Holmberg berättar vad som gjorts och är på gång. Maria, Lotta, Linnea, Bernt och Karin, var 
med på ett första möte i juni, med många ideér. 
Kräft- och pajkalas, genomfördes i september. Melodikryss är planerat. 
Musikevenemang under hösten: Sånger till månen och nu senast Bengan med flera, vilket blev 
publikrekord, med 9226 kr i vinst.
18 november är det planerat med Blue mountains boys. 
Det blev en diskussion om att ta betalt för fikat separat, vilket gjordes nu senast med 200 kr i inträde 
och 50 kr för fika, eller göra som vi gjort tidigare, då vi har inkluderat fika i priset.
Det blir en Lilljulkväll 10 december. Kristina sköter planeringen. 

Renoveringen av skvaltkvarnen.  
Stig med medhjälpare har rivit befintlig ränna och det har sågats virke. Till våren fortsätter de med 
tillverkning av ny ränna.

Lägenheten på bygdegården. 
Marcus flyttar nu i början på november. Agneta har eventuellt en ny tillfällig hyresgäst, som vill hyra 
2-3 månader. Det har varit bra för by-ekonomin att kunna hyra ut för längre perioder under året. 
Något vi ser positivt på att fortsätta med. Uthyrningen ska ske med tydlig tidsbegränsning så det inte 
blir ett permanentboende. Känts tryggt att vi hyrt ut till personer som haft anknytning till bybor. 

Rutiner för vaktmästare. 
Martin och Anders har fått genomgång av Stig E. 
Vaktmästarna sköter värmen. Om man har kunskap och sätter på värmen själv, så meddelar man ändå
vaktmästare. Det får inte vara under 15 grader, där man har vatten, för försäkringsbolagen. 
En checklista ska göras för rutiner vid evenemang.  

Snöröjning kring våra byggnader. 
Maria kollar vilka som kan stå på en rullande lista för plogning. I nuläget är det bl.a Maria, Bernt H, 
Örjan, Gösta, Göte. 
Gruslådan vid bygdegården är påfylld. 
Beslut finns sedan tidigare, att man kan få ersättning med 100 kr per timme man plogar. 
Styrelsen får ta beslut om höjning av den summan, då dieselpriserna nu höjts. 
Det utgår även ersättning vid resor till exempelvis affären i samband med inköp till byn, om man vill 
ha det. 
Vi är naturligtvis tacksamma oavsett typ av insats och engagemang som man bjuder på i form i tid, 
bränsle, material eller annat som behövs för att driva runt byalaget. 



Bastun. 
Avtalet med markägaren (Maria Thoren) har löpt ut, så vi måste undersöka om vi får förlänga och i så 
fall skriva nytt avtal. 
Tvättstugan i Bastun har brister, som skulle behöva åtgärdas. Rören är gamla. Putsen i källare är tjock 
och har sprickor. Betongbalken behöver göras något åt. 
Frågor om vad vi vill göra med tvättstugan? Har vi fortfarande behov av grovtvättstuga? Vad vill vi ha i 
Träningsrummet? Aktivitet för barn? Först o främst måste vi få ett nytt arrendeavtal. 
Det önskas fler personer, som kan ställa upp på Städlistan för badhuset. Ronja tar över efter Inez. Fler 
önskas!

Byn ekonomi. 
Bernt T. gick igenom det ekonomiska läget. 
Det kom en fråga angående att ha en medlemsavgift i byalaget, som Bredbyn har. Vi skulle kunna 
fråga Bredbyn, hur de gör. I Enarsvedjan, där får även de som har sommarhus betala avgift. Styrelsen 
kollar detta. 

Hjärtstartare i byn, finns på badhuset. 

Vi hälsar nya bybor välkomna med en blomma. Ronja o Henrik Sjöberg Linna, bor vid Visjön. Och 
Marcus Ernehed o Clara Bodén, har också flyttat till Byn. Välkomna!

Vid pennan

Agneta 


